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Abstract (en)
The automatic lock (3) has an actuating element provided for selectively blocking or releasing movement of closing portion. The switch (13) is
provided for detecting position of lock case (7) provided opposite to locking plate (10). A trigger element (14) is located in the locking plate for
actuating switch. The switch is controllable in position of the trigger element while switch is not controllable in the other position of the trigger
element. The actuating unit is provided for actuation of the trigger element and the actuating element coupled with one another.

Abstract (de)
Ein Automatikschloss (3) mit einem Schlosskasten (7) und einem dem Schlosskasten (7) gegenüberstehend anzuordnenden Schließblech (10), hat
einen im Schließblech (10) angeordneten Stellhebel (17) zur Deaktivierung einer Automatikfunktion. Der Stellhebel (17) gibt in der einen Stellung
die Bewegung eines mit einem Taster (13) im Schlosskasten (7) zusammenwirkenden Ansteuerelements (14) frei. Weiterhin blockiert der Stellhebel
(17) in der einen Stellung die Bewegung eines einer Falle (12) gegenüberstehenden Gegenschließteils (15). Die Bedienung des Automatikschlosses
(3) gestaltet sich hierdurch besonders komfortabel.
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